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Abstract (en)
[origin: WO9108702A1] The present invention refers to a pocket chart for localizing lesions of the peripheral nervous system, consisting of a flexible
card divided in four sections, indicated respectively with A, B, C and D, wherein section A lists the test muscles for the innervation of the upper
extremity, section B shows the consultation graph for locating the nerve lesion in the area of the brachial plexus, section C lists the test muscles for
the innervation of the lower extremity, and section D shows the consultation graph for locating the nerve lesion in the lumbosacral plexus area.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un tableau de poche qui permet de localiser les lésions du système nerveux périphérique et qui se compose d'une carte
flexible divisée en quatre sections, désignées respectivement par la lettre A, B, C, D. La section A dresse la liste des muscles test pour l'innervation
des extrémités supérieures, la section B représente un diagramme de consultation permettant de localiser les liaisons nerveuses dans la région du
plexus brachial, la section C dresse la liste des muscles test pour l'innervation des extrémités inférieures et la section D représente un diagramme
de consultation permettant de localiser les lésions nerveuses dans la région du plexus lombo-sacré.
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